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2/22 ze dne 2. 6. 2022  

 

  

15:30 h 
 

 

 

  

Mlýn Výrov, Břehy  

 

  

dle prezenční listiny  

 

  

1. Zahájení 

2. Hospodaření MAS – zpráva Kontrolní komise o hospodaření MAS 

Bohdanečsko v roce 2021, účetní závěrka za rok 2021, konečný rozpočet za 

rok 2021, auditní zpráva za rok 2021, úvěr MAS Bohdanečsko 

3. Výroční zpráva za rok 2021 

4. Realizace Strategie MAS Bohdanečsko 2014+ a příprava programového 

období 2021+ 

5. Volba členů Výběrové komise 

6. Zpráva o činnosti MAS 12/2021 – 5/2022 

7. Koncepce rozvoje cestovního ruchu regionu Bohdanečsko 

8. Představení činnosti nových členů MAS 

9. Různé – diskuze – závěr 

 

Místo konání: 

Čas zahájení: 

Číslo a datum jednání: 

Zúčastnění: 

 

Program: 
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Předseda MAS, Ing. Josef Štěpanovský (Město Lázně Bohdaneč) přivítal přítomné a zahájil zasedání VH. Předseda 

poděkoval zástupcům obce Břehy za poskytnutí prostor pro konání Valné hromady a předal slovo starostovi obce 

Břehy Ing. Pavlu Jiravovi, Ph.D. P. Jirava přivítal přítomné v prostoru Mlýna Výrov, popřál účastníkům úspěšné 

jednání a pozval je na prohlídku areálu mlýna a MVE provozované obcí po skončení oficiálního programu jednání. 

Předseda přivítal mezi členy MAS Ing. Michaelu Matouškovou, náměstkyni hejtmana Pk pro zdravotnictví, která 

v MAS zastupuje Obec Řečany nad Labem a VH se účastní poprvé (dvě podzimní VH byly pořádány z důvodu 

epidemiologické situace per rollam). Dále přivítal zástupce společnosti Statek u Synků s.r.o. jako nového člena, 

zároveň ho požádal, zda by mohl v bodě 8 jednání představit svou činnost. 

Mandátová komise ověřila, že je VH usnášeníschopná (je přítomno 20 členů, včetně 4 plných mocí z celkového 

počtu 32 členů) a naplnění podmínky, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % 

hlasovacích práv. 

J. Štěpanovský navrhl spojení návrhové, mandátové a volební komise VH. Jako členové návrhové, mandátové 

a volební komise byli navrženi a zvoleni: paní Alena Smolíková (Obec Rohoznice) a pan Petr Lejhanec (Obec 

Živanice). 

Ověřovatelem zápisu VH byl navržen a zvolen Ing. Václav Fišer (Obec Rohovládova Bělá). 

Zapisovatelkou zápisu VH byla určena Daniela Dvořáková. 

Předseda MAS navrhl zařazení mimořádného bodu č. 5 Volba členů Výběrové komise na bod jednání. Valná 

hromada schválila program jednání vč. zařazení bodu č. 5 Volba členů Výběrové komise mezi body jednání. 

Celkový počet hlasujících a poměry veřejného sektoru a jednotlivých zájm. skupin počet % 

celkový počet hlasujících členů MAS Bohdanečsko 20 62,5 

veřejný sektor 8 40 

zájmová skupina 1 – Místní samospráva 8 40 

zájmová skupina 2 – Vzdělávání, veřejné služby 1 5 

zájmová skupina 3 – Místní podnikání, cestovní ruch 2 10 

zájmová skupina 4 – Kultura, kulturní a historické dědictví, církve 2 10 

zájmová skupina 5 – Sport, volnočasové aktivity 1 5 

zájmová skupina 6 – Zemědělství a lesnictví 4 20 

zájmová skupina 7 – Ochrana životního prostředí 2 10 
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USNESENÍ   

1.1. Valná hromada volí návrhovou, mandátovou a volební komisi ve složení: paní Alena Smolíková (Obec 
Rohoznice) a pan Petr Lejhanec (Obec Živanice). 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

1.2. Valná hromada volí ověřovatelem zápisu Ing. Václava Fišera (Obec Rohovládova Bělá). 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

1.3. Valná hromada určuje zapisovatelem zápisu Ing. Danielu Dvořákovou. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

1.4. Valná hromada schvaluje program jednání Valné hromady vč. zařazení bodu č. 5 Volba členů Výběrové 
komise mezi body jednání. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

J. Štěpanovský pověřil dalším vedením VH D. Dvořákovou. D. Dvořáková informovala členskou základnu 

o hospodaření MAS.  Daňové přiznání za rok 2021 bylo podáno dne 23. 3. 2022. Dále informovala o auditu účetní 

závěrky a auditu projektu „Provoz a animace MAS Bohdanečsko“ - ověření způsobu účtování a použití dotace 

poskytnuté MMR účetní jednotkou MAS Bohdanečsko, z. s. Auditní zprávy byly vyhotoveny k datu 29. 3. 2022. Ze 

Zprávy nezávislého auditora (AV – AUDITING, spol. s r. o., č. ev. 003) vyplývá, že: 

1. „Podle našeho názoru účetní závěrka podává věrný a poctivý obraz aktiv a pasiv účetní jednotky MAS 

Bohdanečsko, z. s. k 31. 12. 2021 a nákladů a výnosů a výsledku jejího hospodaření za rok končící 31. 12. 2021 

v souladu s českými účetními předpisy.“ 

2. „Podle našeho názoru byly příjemcem dodrženy podmínky Obecných pravidel pro příjemce dotace týkající se 

čerpání dotace na projekt Provoz a animace MAS Bohdanečsko č. CZ.06.4.59/0.0/0.0/15_003/0001702 v roce 2021. 

Byla vedena oddělená účetní evidence a nezjistili jsme, že by finanční prostředky byly využity na jiné činnosti účetní 

jednotky.“ 

D. Dvořáková požádala p. Víta Hejnu, člena Kontrolní komise o shrnutí kontroly hospodaření, která byla vykonána 

dne 5. 5. 2022. Pan Hejna konstatoval, že Kontrolní komise neshledala v hospodaření MAS žádné závady 

a nedostatky a doporučila Valné hromadě schválit výsledek hospodaření a konečný rozpočet za rok 2021. Kontrolní 

komise předkládá Valné hromadě návrh na schválení účetní závěrky za rok 2021 na základě vykonané kontroly 

Kontrolní komise.  

VH vzala na vědomí podání daňového přiznání za rok 2021, zprávu Kontrolní komise o hospodaření MAS v roce 2021 

a výsledek auditu MAS za rok 2021. VH schválila účetní závěrku za rok 2021, výsledek hospodaření za rok 2021 

a jeho převedení na účet nerozdělených zisků minulých let a konečný rozpočet za rok 2021. 

A. Běžný rozpočet MAS 
Příjmy – běžný rozpočet (středisko 001) 

č. výst. položka (text) rozpočet 2021 

1.1 členské příspěvky 189 665,00 

1.2 úroky 361,38 
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1.3 jiné 0,00 

1.X CELKEM 190 026,38 

Výdaje – běžný rozpočet (středisko 001) 

č. výst. položka (text) rozpočet 2021 

1.1 provoz kanceláře - vedlejší činnost (pronájem, poštovné, kancelářské potřeby) 3 486,00 

1.2 pracovníci MAS - vedlejší činnost (DPP) 14 700,00 

1.3 externí služby (účetní služby - vedlejší činnost, právní služby atp.)  11 640,00 

1.4 reprezentace a vzdělávání (cestovní výdaje, kurzy, členské poplatky) 30 644,00 

1.5 propagace a marketing (webové stránky, propagační nástroje, Kraj Pernštejnů) 2 624,20 

1.6 poplatky, úroky 2 124,43 

1.X CELKEM 65 218,63 

B. Projektový rozpočet 
 

Příjmy – projekt Provoz a animace MAS Bohdanečsko (4.2 IROP)  (středisko 004) 

č. výst. položka (text) rozpočet 2021 

4.1 příjmy projektu Provoz a animace MAS Bohdanečsko 1 164 081,37 

4.X CELKEM 1 164 081,37 

Výdaje – projekt Provoz a animace MAS Bohdanečsko (4.2 IROP)  (středisko 004) 

č. výst. položka (text) rozpočet 2021 

4.1.1.1 pořízení majetku (drobný majetek, dlouhodobý hmotný a nehmotný majetek) 0,00 

4.1.2.1 
mzdové náklady (mzdové náklady, odvody, zákonné pojištění odpovědnosti, 
ostatní mzdové výdaje - DPP, DPČ) 

1 110 980,00 

4.1.2.2 
režijní výdaje (spotřeba energie, vody, plynu, svoz odpadu, poštovné, telefonní, 
internetové poplatky, tvorba, správa, provoz a hosting www stránek, pronájem 
kanceláře) 

46 280,20 

4.1.2.3 spotřeba materiálu (kancelářské potřeby, občerstvení) 19 254,61 

4.1.2.4 cestovné (cestovné, stravné, ubytování) 4 891,00 

4.1.2.5 
nákup služeb (pronájem prostor, externí audit, vzdělávání, ostatní služby - 
účetnictví atp., catering) 

72 927,00 

4.1.2.5 publicita projektu (povinná publicita, informační a propagační nástroje) 0,00 

4.X CELKEM 1 254 332,81 

 
C. Rozpočet hospodářské činnosti 

Příjmy – hospodářská činnost (středisko 006) 

č. výst. položka (text) rozpočet 2021 

6.1 příjmy z hospodářské činnosti 56 000,00 

6.X CELKEM 56 000,00 

Výdaje – hospodářská činnost (středisko 006) 

č. výst. položka (text) rozpočet 2021 

6.1 kancelářské potřeby 0,00 
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6.2 mzdové výdaje 5 400,00 

6.3 služby 26 650,25 

6.X CELKEM 32 050,25 

 

D. Bilance rozpočtu 
středisko 1 – správní středisko 190 026,38 65 218,63 124 807,75 

středisko 4 – Provoz a animace 1 164 081,37 1 254 332,81 -90 251,44 

středisko 6 – Hospodářská činnost 56 000,00 32 050,25 23 949,75 

CELKEM 1 410 107,75 1 351 601,69 58 506,06 

D. Dvořáková podala informaci o nabídce České spořitelny, a. s. na prodloužení stávajícího revolvingového úvěru. 

Nabídku financování projednala Kontrolní komise na svém jednání dne 5. 5. 2022 a členové VH ji obdrželi jako 

podklad k jednání. Valná hromada schválila uzavření dodatku č. 8 úvěrové smlouvy č. 10835/16/LCD s Českou 

spořitelnou, a.s. 

Valná hromada schválila uzavření dodatku č. 8 úvěrové smlouvy č. 10835/16/LCD s Českou spořitelnou, a.s. 

USNESENÍ   

2.1. Valná hromada bere na vědomí podání daňového přiznání za rok 2021, zprávu Kontrolní komise 
o hospodaření MAS v roce 2021 a výsledek auditu MAS za rok 2021. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.2. Valná hromada schvaluje účetní závěrku za rok 2021 a výsledek hospodaření za rok 2021 a jeho převedení 
na účet nerozdělených zisků minulých let. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.3. Valná hromada schvaluje konečný rozpočet za rok 2021. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.4. Valná hromada schvaluje uzavření dodatku č. 8 úvěrové smlouvy č. 10835/16/LCD s Českou spořitelnou, 
a.s. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Návrh Výroční zprávy byl členům MAS odeslán v podkladech k zasedání VH. D. Dvořáková stručně představila 

Výroční zprávu za rok 2021. Nikdo nevznesl připomínky k navrženému znění Výroční zprávy. VH schválila Výroční 

zprávu za rok 2021. 

USNESENÍ   

3.1. Valná hromada schvaluje Výroční zprávu za rok 2021. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
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D. Dvořáková informovala průběhu realizace Strategie MAS Bohdanečsko 2014+. Informovala o stavu čerpání MAS 

ve výzvách IROP a PRV a přípravě programového období 2021+. Informovala o projektu v OPZ+, přípravách projektů 

v OPŽP, předpokládané alokaci v IROP a oblastech podpory v IROP 2021+. D Dvořáková dále podala informaci 

o plánovaném projednání programového rámce IROP s obcemi, který proběhne pravděpodobně v průběhu léta 

v závislosti na přidělené alokaci v IROP pro naši MAS, schválení programového dokumentu IROP a zpřesnění 

podmínek přijatelnosti projektů realizovaných v IROP. V. Fišer (Obec Rohovládova Bělá) se dotázal, kdy budou 

známy podmínky projektů IROP a alokace pro MAS. D. Dvořáková informovala, že programový dokument IROP zatím 

stále není schválen, ale předpokládá se jeho schválení v průběhu června/července. K otázce alokace pro MAS uvedla 

informaci o schválení přepočítacího koeficientu Výborem NS MAS ČR, který byl již předán MMR ke schválení. 

V koeficientu byl zohledněn počet obcí MAS, což je pro naši MAS zásadní informace. M. Matoušková (Obec Řečany 

nad Labem) doplnila informaci o schvalování PD IROP, který by měl proběhnout na začátku července 2022, tato 

informace vyplynula z jednání, které měla paní starostka v tomto týdnu na MMR. D. Dvořáková dále zmínila a 

okomentovala rozsáhlou diskuzi starostů obcí týkající se nedostatečných kapacit předškolního vzdělávání na VH 

RSOB, která se konala dne 24. 6. 2022 ve Strašově a možné řešení této problematiky v rámci  výzev MAS v IROP. M. 

Matoušková doplnila informace ohledně čerpání dotačních prostředků v rámci tzv. „velkého“ IROP pro navyšování 

kapacit MAS v návaznosti na demografickou predikci MŠ v jednotlivých ORP, jednání s p. starostou Pilným z Černé 

u Bohdanče a návazném jednání na MMR. 

Valná hromada vzala na vědomí podané informace. 

USNESENÍ   

4.1. Valná hromada bere na vědomí informace o realizaci Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS 
Bohdanečsko 2014–2020 a přípravě programového období 2021+. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

D. Dvořáková informovala o situaci střetu zájmů většiny členů současné Výběrové komisi ve vztahu k projektům 

ukončené 7. výzvy MAS Bohdanečsko – PRV – rok 2022. Z tohoto důvodu je nutné učinit převolbu členů Výběrové 

komise tak, aby nebyl narušen výběr a schvalování projektů výzvy na MAS. Kancelář MAS obdržela vzdání se 

mandátu člena Výběrové komise Mgr. Jany Folprechtové a Mgr. Martiny Zabranské k 2. 6. 2022. Valná hromada 

vzala na vědomí vzdání se mandátu člena Výběrové komise Mgr. Jany Folprechtové a Mgr. Martiny Zabranské 

k 2. 6. 2022. Představenstvo na svém jednání konaném dne 2. 6. 2022 před Valnou hromadou navrhlo jako nové 

členy Výběrové komise s mandátem od 3. 6. 2022 do 16. 12. 2022 pana Jiřího Václavíka a Římskokatolickou farnost 

Lázně Bohdaneč v zastoupení Mgr. Jiřího Kváše. Mandát nově zvolených členů Výběrové komise byl navržen do 16. 

12. 2022 z důvodu sladění mandátu ostatních členů Výběrové komise. 

Předseda MAS vyzval ostatní členy VH k podávání dalších návrhů na členy Výběrové komise. Z řad členů VH nebyl 

vznesen žádný další návrh. J. Štěpanovský navrhl volbu členů Výběrové komise aklamací, tento návrh byl 

jednomyslně přijat. 

 

  
Realizace Strategie MAS Bohdanečsko 2014+ a příprava 
programového období 2021+ 

 

 

  
Volba členů Výběrové komise  

4. 

5. 
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kandidát 
zájmová 
skupina 

sektor mandát 

Obec Břehy 
Ing. Pavel Jirava, Ph.D. 

1 veřejný 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

Obec Bukovka  
Ing. Pavla Friedrichová Sirůčková 

1 veřejný 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

Obec Živanice 
Petr Lejhanec 

1 veřejný 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

Fyzická osoba nepodnikající 
Hana Svatošová 

2 soukromý 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

Fyzická osoba podnikající 
Jiří Václavík 

3 soukromý 3. 6. 2022 – 16. 12. 2022 

Městsko-lázeňské informační centrum, o.p.s. 
 Žaneta Drahošová 

3 soukromý 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

Římskokatolická farnost Lázně Bohdaneč 
Mgr. Jiří Kváš 

4 soukromý 3. 6. 2022 – 16. 12. 2022 

Spolek STOP nárůstu těžké nákladní dopravy v Lázních Bohdaneč 
a těžbě štěrkopísku v jeho okolí 
RNDr. Pavel Heřman 

7 soukromý 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

Rybniční hospodářství, s.r.o. 
Adolf Vondrka 

7 soukromý 17. 12. 2021 – 16. 12. 2022 

 

Členové návrhové, mandátové a volební komise potvrdili, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin ve 

zvolené Výběrové komisi nepředstavuje více než 49 % (veřejný sektor: 33,3 %; Místní samospráva (1): 33,3 %, 

Vzdělávání, veřejné služby (2): 11,1 %, Místní podnikání, cestovní ruch (3): 22,2 %, Kultura, kulturní a historické 

dědictví, církve (4): 11,1 %, Sport, volnočasové aktivity (5): 0 %, Zemědělství a lesnictví (6): 0 %, Ochrana životního 

prostředí (7): 22,2 %). 

Valná hromada zvolila členy Výběrové komise přijetím níže uvedených usnesení. 

USNESENÍ   

5.1. Valná hromada schvaluje volbu dvou členů Výběrové komise aklamací.  

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

5.2. Valná hromada volí člena Výběrové komise s mandátem od 3. 6. 2022 do 16. 12. 2022 pana Jiřího Václavíka. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

5.3. Valná hromada volí člena Výběrové komise s mandátem od 3. 6. 2022 do 16. 12. 2022 Římskokatolickou 
farnost Lázně Bohdaneč v zastoupení Mgr. Jiřího Kváše. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

D. Dvořáková informovala o přijatých usneseních per rollam v období mezi zasedáními Valné hromady. 

Podzimní Valná hromada se z důvodu nepříznivé epidemiologické situace konala prostřednictvím per rollam 

hlasování. Návrh hlasování byl odeslán dne 22. 11. 2021, hlasování bylo ukončeno k 26. 11. 2021. Zápis z hlasování 

per rollam VH ze dne 26. 11. 2021je k dispozici na webových stránkách MAS. 
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Dále v roce 2022 proběhlo jedno operativní hlasování per rollam Valné hromady. Dne 12. 4. 2022 byla přijata dvě 

usnesení: 

▪ 1.1. Valná hromada schvaluje změnu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Bohdanečsko 2014-

2020 (Dodatek č. 3 – změna indikátorového a finančního plánu, rozšíření oblastí podpory). 

▪ 2.1. Valná hromada schvaluje Směrnici č. 1/2018 - Interní postupy řízení výzev a administrace projektů pro PRV 

2014–2020 včetně přílohy č. 1 Etický kodex, verze 5.0. 

Valná hromada vzala na vědomí informaci o přijatých usneseních schválených hlasováním per rollam mezi 

zasedáními Valné hromady. 

D. Dvořáková představila aktivity ze Zprávy o činnosti v období 12/2021–5/2022. L. Makovská informovala 

o průběhu cykloorientačního závodu FRČÍ TO, který se uskutečnil dne 28. 5. 2022 v regionu Bohdanečsko 

a promítnula fotky ze závodu. 

D. Dvořáková představila Plán činností MAS Bohdanečsko na období 6/2022 – 12/2022: 

1. Administrace 7. výzvy MAS Bohdanečsko – PRV – rok 2022 

2. Dokončení realizace projektu „Podpora rozvoje cestovního ruchu a regionální produkce v území MAS 

Bohdanečsko“ 

3. Ukončení přípravy Akčního plánu IROP pro programové období 2021+ a podání žádosti o podporu 

4. Ukončení přípravy Akčního plánu OPZ+ pro programové období 2021+ a podání žádosti o podporu 

5. Příprava na realizaci projektu MAS v OPZ+ (personální kapacity) 

6. Příprava projektu na provozní činnosti MAS v OPTP 

7. Nové webové stránky MAS Bohdanečsko 

8. Průběžná organizace povinných orgánů MAS 

9. Průběžné vzdělávání zaměstnanců MAS 

10. Organizace seminářů a vzdělávacích akcí 

11. Regionální spolupráce (spolupráce v rámci regionálního značení Kraj Pernštejnů regionální produkt, TO 

Pardubicko, ITI Hradecko-Pardubické aglomerace, spolupodílení se na regionálních akcích – Výlov 

Bohdanečského rybníka, Dožínky zemědělců Pardubického kraje aj.) 

VH schválila Plán činností MAS Bohdanečsko na období 6/2022–12/2022. 

VH vzala na vědomí Zprávu o činnosti v období 12/2021–6/2022 a průběhu cykloorientačního závodu FRČÍ TO 2022. 

USNESENÍ   

6.1. Valná hromada bere na vědomí informaci o přijatých usneseních schválených hlasováním per rollam mezi 
zasedáními Valné hromady. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

6.2. Valná hromada schvaluje Plán činností MAS Bohdanečsko na období 6/2022–12/2022. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

6.3. Valná hromada bere na vědomí Zprávu o činnosti v období 12/2021–6/2022 a průběhu cykloorientačního 
závodu FRČÍ TO 2022. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

L. Makovská informovala o zpracovávané koncepci cestovního regionu Bohdanečsko, kterou zpracovává MAS 

Bohdanečsko v rámci realizace projektu „Podpora rozvoje cestovního ruchu a regionální produkce v území MAS 

 

  
Koncepce rozvoje cestovního ruchu regionu Bohdanečsko  7. 
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Bohdanečsko“ za podpory Programu obnovy venkova Pardubického kraje 2022. Valná hromada vzala na vědomí 

informace o koncepci cestovního regionu Bohdanečsko. 

USNESENÍ   

7.1. Valná hromada bere na vědomí informace o koncepci cestovního ruchu regionu Bohdanečsko. 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

J. Štěpanovský požádal p. Lukáše Synka, zástupce společnosti Statek u Synků, s.r.o. o představení své činnosti. 

L. Synek představil činnost a plánované aktivity rodinného statku a pozval přítomné na Traktoriádu, která se 

uskuteční pod záštitou MAS dne 25. 6. 2022 v Přelovicích. 

J. Štěpanovský zahájil poslední bod jednání a vyzval přítomné k příspěvkům do diskuze. 

A. Vondrka (Rybniční hospodářství s.r.o.) okomentoval publikaci „500 let renesance ve Východních Čechách“, která 

je členům MAS k dispozici a která vznikla za podpory Pardubického kraje. Pan Vondrka se spolupodílel na tvorbě 

textů v publikaci týkajících se Viléma z Pernštejna a rybníkářství a Bohdanče. Pan Vondrka také okomentoval 

vznikající lávku přes Opatovický kanál dle návrhu Leonarda da Vinciho, která by měla být zprovozněna v průběhu 

léta nedaleko Golf Resort Lázně Bohdaneč. 

V. Hejna (ZOD Živanice) pozval přítomné na Den otevřených dveří v ZOD Živanice, který se pro veřejnost uskuteční  

17. 6. 2022 14–18 h v areálu zemědělské družstva v Živanicích. 

V. Fišer (Obec Rohovládova Bělá) poděkoval kanceláři MAS Bohdanečsko za zorganizování cykloorientačního závodu 

FRČÍ TO, kterého se osobně zúčastnil mezi závodníky a závod si moc užil, poznal nová zákoutí Bohdanečska a těší se 

na další ročník, kterého se opět rád zúčastní. Vyzval i ostatní kolegy starosty a členy MAS k účasti na závodu. 

Z. Plecháčková (FS ČCE v Bukovce) pozvala členy MAS na Noc kostelů v Bukovce a představila program. Noc kostelů 

se bude konat v pátek 10. 6. 2022. 

A. Vondrka (Rybniční hospodářství s.r.o.) v souvislosti s cykloturistikou a pořádáním závodu FRČÍ TO zmínil 

rekonstrukci hráze rybníka Skříň, díky níž je nyní cesta podél rybníka Skříň pro cyklisty velmi špatně průjezdná. Práce 

by měly být ukončeny v průběhu podzimu 2022. 

L. Rolečková (EDUCA Pardubice - Střední odborná škola, s.r.o.) se představila a představila školu EDUCA v Rybitví, 

kterou v MASce zastupuje a její činnost. Dále se z hlediska provozovatele dětské skupiny vyjádřila k nedostatečným 

kapacitám MŠ jako k závažnému tématu regionu Bohdanečska a predikcím omezených kapacit ZŠ a následně i SŠ 

v nadcházejících letech. 

J. Štěpanovský na závěr poděkoval kanceláři MAS za přípravu jednání Valné hromady, za obsáhlou činnost kanceláře 

MAS a za přípravu cyklozávodu FRČÍ TO a ukončil oficiální program jednání Valné hromady. 

 

Ve Břehách dne 2. 6. 2022 

 

 

  
Představení činnosti nových členů MAS  

 

  
Různé – diskuze – závěr  

8. 

9. 
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Ing. Daniela Dvořáková  

 

  

Ing. Josef Štěpanovský 
Město Lázně Bohdaneč 
 

 

 

  

Ing. Václav Fišer 
Obec Rohovládova Bělá 

Zapsal/a: 

Předseda MAS: 

Ověřil/a: 
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